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Ook dit jaar speelde Corona ons parten. Dit heeft ook tot gevolg dat de plantenwerkgroep 
een beetje inzakt. Er zijn nog inventarisaties gehouden in De Wieden en bij De Bramen. 

Net als in andere jaren is een perceeltje in De Wieden geïnventariseerd. Het perceeltje 
werd driemaal bezocht, steeds door 4-5 personen. Omdat er deze jaren ook een 
professionele vegetatiekartering in De Wieden en De Weerribben wordt uitgevoerd, 
hoefden we niet alles op alles te zetten voor een zo volledig mogelijke inventarisatie. We 
konden daardoor wat meer aandacht geven aan het onderscheiden van soorten en hoe die 
over de verschillende standplaatsen verdeeld waren vanaf de slootkant tot wat meer naar 
het centrum. Zo was het een mooie gelegenheid onze kennis van enkele karakteristieke 
soorten en de standplaats te vergroten.  

Natuurmonumenten heeft op dit perceel verschillende plekken op korte afstand van de 
sloten laten afplaggen in de hoop daar blauwgrasland te kunnen laten ontstaan. De 
geplagde plekken waren elk verschillend diep en ook verschillend begroeid. We troffen 
onder andere veel ronde zonnedauw, knolrus, zomprus, sterzegge, blauwe zegge, zwarte 
zegge, waternavel (bloeiend) en egelboterbloem aan en konden deze soorten zo ook goed 
leren onderscheiden. Van blauwgrasland was nog geen sprake. 

De berminventarisaties die voorgaande jaren voor de gemeente werden uitgevoerd, 
hebben dit jaar niet plaatsgevonden.  

René heeft in het najaar de heemtuin gemaaid en met een paar andere 
plantenwerkgroepleden hebben we het maaisel bij elkaar geharkt en op een bult gegooid. 
De gemeente heeft het afgevoerd. 

We hadden nog de zo langzamerhand traditionele eindejaarsplantenjacht tussen kerst en 
oud & nieuw georganiseerd, maar die kon vanwege de maatregelen niet doorgaan. 

Sinds de coördinator van de plantenwerkgroep eind 2020 heeft aangegeven er mee te 
willen stoppen, is er nog niet een opvolger gevonden.  

Dit leidde ertoe dat we in oktober een mail hebben rondgestuurd over hoe het met de 
animo in de plantenwerkgroep zit. Hieruit bleek dat voldoende mensen deel willen nemen 
aan activiteiten, maar dat voor een aantal de winteravonden niet zo nodig zijn. Er is niet 
spontaan een coördinator opgestaan. We gaan daarom aan het begin van het nieuwe 
seizoen in 2022 bekijken hoe en welke activiteiten we willen en kunnen organiseren. 


